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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                             
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                         
 ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΑΙΡΕΤΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
Από το Πρακτικό 6/08.05.2023 συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Κορινθίων

Αριθμός Απόφασης  26/2023

Θέμα 3ο Η.Δ.: «Εισήγηση για τη διαχείριση πρασίνου των παρτεριών της οδού Γεωργίου  Παπανδρέου» 

Στην Κόρινθο και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 08η του μηνός Μαίου του έτους 2023, ημέρα της εβδομάδος 
Δευτέρα και ώρα 09:30 π.μ. συνήλθε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Κορινθίων, σε τακτική συνεδρίαση  δια 
ζώσης σύμφωνα με το άρθρο 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει, ύστερα από την υπ΄ αριθμ. 
24900/04-5-2023 πρόσκληση του Προέδρου της Ε.Π.Ζ. κ. Βασιλείου Νανόπουλου-Δημάρχου Κορινθίων, που 
επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 75  σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά, (όπως έχουν 
εκλεγεί με την αριθμ. 2/6/2022 (ΑΔΑ: 9ΝΠΔΩΛ7-04Λ) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου) καθώς και στους 
Αντιδημάρχους  που έχουν οριστεί με την αριθμ. 399/2022 (ΑΔΑ: ΨΧΚ6ΩΛ7-Ι4Ω)  σε ορθή επανάληψη απόφαση 
Δημάρχου Κορινθίων. 

Διαπιστώθηκε κατά την έναρξη της συνεδρίασης ότι  υπήρχε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο εννέα (09) 
Μελών ήταν παρόντα πέντε (05) Μέλη, δηλαδή:

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Νανόπουλος Βασίλειος -Πρόεδρος 1. Παπαϊωάννου Ευάγγελος
2. Ζαχαριάς  Σπυρίδων 2. Πιέτρης Γεώργιος
3. Πιέτρης  Τιμολέων          3.  Μπουρσέ Ηλίας -Αντ/δρος
4. Γκερζελής Ιωάννης          4.  Κονδύλης Μαρίνος
5. Ραντίτσα -Βασιλάκου Μαρίνα          

Στη συνεδρίαση, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν. 3852/2010, όπως ισχύει «Στις συνεδριάσεις 
των επιτροπών, όταν συζητούνται θέματα που αφορούν κοινότητα ή κοινότητες του δήμου, προσκαλούνται υποχρεωτικά 
και οι πρόεδροι των συμβουλίων ή οι πρόεδροι των αντίστοιχων κοινοτήτων, οι οποίοι δικαιούνται να λαμβάνουν το 
λόγο», κλήθηκαν και οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων Κορίνθου κα. Αμπαδιωτάκη Μαργαρίτα και Αρχ. Κορίνθου, κ. 
Παπαϊωάννου Κων/νος, οι οποίοι δεν προσήλθαν. Επίσης σύμφωνα με τις ανωτέρω διατάξεις κλήθηκαν και οι 
επικεφαλής των παρατάξεων «ΚΙΝΗΣΗ ΕΜΠΡΟΣ» και «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ»  κ.κ. Δαγκοπούλου-Τσόγκα Θεοπούλα 
(Πόλυ) και Τζέκου Παρασκευή, οι οποίες δεν προσήλθαν.

Τα πρακτικά  τηρήθηκαν από την Δελή Ευτυχία, υπάλληλο του Δήμου Κορινθίων.

Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και για το 
ανωτέρω θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Εισήγηση για τη διαχείριση πρασίνου των παρτεριών της 
οδού Γεωργίου  Παπανδρέου» έθεσε υπόψη των μελών της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής την με αριθμ. πρωτ. 
20903/11-4-2023 εισήγηση της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος & Ποιότητας Ζωής  του Δήμου Κορινθίων, η οποία έχει  ως 
εξής:

<<ΘΕΜΑ: Πρόταση / Εισήγηση για τη διαχείριση πρασίνου των παρτεριών της οδού Γεωργίου Παπανδρέου
Σχετ.: α) Το υπ’αριθμ. Πρωτ. 19508/2021 έγγραφό μας προς το Δασαρχείο Κορίνθου

β) Το υπ’αριθμ.πρωτ. 123595/2021 απαντητικό έγγραφο του Δασαρχείου Κορίνθου
γ) Τις από 25/11/2022 προτάσεις / εισηγήσεις των Τμημάτων Πρασίνου και Περιβάλλοντος & Πολιτικής Προστασίας 
της Δ/νσης
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Επί της οδού Γεωργίου Παπανδρέου πόλεως Κορίνθου βρίσκονται παρτέρια, φυτεμένα παλαιόθεν με δένδρα χαλεπίου 
Πεύκης και χλοοτάπητα. Η μέριμνα του πρασίνου των παρτεριών γίνεται από το Τμήμα Πρασίνου, με πολύ συχνές 
επεμβάσεις τόσο όσο αφορά τη φροντίδα του χλοοτάπητα όσο και των υφιστάμενων δένδρων.

Ιδιαιτέρως όσο αφορά τα δένδρα της χαλεπίου Πεύκης, έχουμε προβεί σε απομάκρυνση ατόμων που παρουσίαζαν κλίση ή 
παθογένεια κατόπιν εκδόσεως των σχετικών αδειών, και σε κλαδεύσεις ώστε να εξασφαλίζεται η απρόσκοπτη και ασφαλής 
όδευση πεζών και οχημάτων. Τα εν λόγω όμως δένδρα είναι μεγάλης ηλικίας και παρουσιάζονται συχνά θραύσεις 
κλάδων ή και κορμών και πρέπει να δοθεί οριστική λύση.
Ακολουθώντας και την πρόταση του Δασαρχείου Κορίνθου, όπως ζητήθηκε και αποτυπώθηκε στο ανωτέρω β) σχετικό 
έγγραφο προτείνουμε / εισηγούμαστε:
Την σταδιακή απομάκρυνση όλων των δένδρων χαλεπίου Πεύκης κατόπιν εκδόσεως της σχετικής αδείας και
Την αντικατάστασή τους με άλλα είδη που θα μπορεί να γίνει έλεγχος του ύψους, των διαστάσεων και της 
φυτουγειονομικής τους κατάστασης ευκολότερα και πρακτικότερα, όπως κουκουναριές (Pinus pinea) ( σχετικές εισηγήσεις των 
Γεωτεχνικών της Υπηρεσίας μας) που είναι δένδρα ευθυτενή, με ομοιόμορφη κόμη, ανθεκτικά στη προσβολή της 
πιτυοκάμπης (Thaumetopoea pityocampa), με φύτευση σε μονή σειρά στο κέντρο των παρτεριών δεδομένου ότι το πλάτος της 
κόμης των δένδρων κουκουναριάς μπορεί να φτάσει τα 10 μέτρα.

Συνημμένα: τρία (3) ανωτέρω σχετικά έγγραφα >>

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω εκτεθέντα, την 
αριθμ. πρωτ. 20903/2023 εισήγηση της της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος & Ποιότητας Ζωής  του Δήμου Κορινθίων, τις 
ανωτέρω διατάξεις  και όλες τις ισχύουσες, σχετικές, νομοθετικές διατάξεις και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο 
και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 
4555/2018),

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ
Εισηγείται θετικά προς το Δημοτικό Συμβούλιο Κορινθίων, για τη διαχείριση πρασίνου των παρτεριών της οδού 
Γεωργίου  Παπανδρέου και ειδικότερα:
-Τη σταδιακή απομάκρυνση όλων των δένδρων χαλεπίου Πεύκης κατόπιν εκδόσεως της σχετικής αδείας και
- Την αντικατάστασή τους με άλλα είδη που θα μπορεί να γίνει έλεγχος του ύψους, των διαστάσεων και της 
φυτουγειονομικής τους κατάστασης ευκολότερα και πρακτικότερα, όπως κουκουναριές (Pinus pinea) ( σχετικές 
εισηγήσεις των Γεωτεχνικών της Υπηρεσίας μας) που είναι δένδρα ευθυτενή, με ομοιόμορφη κόμη, ανθεκτικά στη 
προσβολή της πιτυοκάμπης (Thaumetopoea pityocampa), με φύτευση σε μονή σειρά στο κέντρο των παρτεριών 
δεδομένου ότι το πλάτος της κόμης των δένδρων κουκουναριάς μπορεί να φτάσει τα 10 μέτρα.

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται όπως ο Νόμος  ορίζει.
Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  6 / 26 / 2023.

        
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                            ΤΑ  ΜΕΛΗ
  ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ

Ακριβές απόσπασμα
Κόρινθος,,    0808-05-2023

      Ο  Πρόεδρος  της  Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ
Δήμαρχος Κορινθίων 
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